
Zápis z jednání Školské rady Masarykova gymnázia v Plzni 

Dne: 17. 2. 2025  

Místo: Masarykovo gymnázium v Plzni, sborovna školy  

Přítomní členové: Ing. Barbora Jánská, Ing. Tomáš Kotora, Mgr. Petr Koza, Mgr. Michal Marek, Mgr. Jan Široký,  

      Mgr. Olga Wintrová 

Nepřítomni:  ---- 

Hosté:  ------ 

 

Program:  

1) Hlasování per rollam ve věci schválení dokumentů školy.  

2) Novinky. 

3) Podněty a připomínky. 

4) Diskuze, různé. 

Ad 1) 4. 10. 2024 byli členové školské rady požádáni ředitelem školy prostřednictvím předsedkyně ŠR e-mailem o 

schválení dokumentů školy: 

a) Výroční zpráva MG o činnosti školy za školní rok 2023/2024 včetně příloh (Výkaz zisku a ztrát, Rozvaha, 

Příloha účetní uzávěrky). 

b) Školní řád MG (aktualizovaný). 

Počet členů ŠR: 6 

Počet hlasujících členů: 6 s výsledkem „souhlasím“ – 6; „nesouhlasím“ – 0, „zdržel/a se“ – 0. 

Předložené dokumenty byly ŠR MG formou hlasování per rollam přijaty. 

Ad 2) Mgr. Koza + Mgr. Wintrová seznámili členy s probíhajícími akcemi ve škole. 

Ad 3)    

a) Žádost zástupkyně nezletilých žáků Ing. Jánské o možnost oslovit rodiče nezletilých žáků prostřednictvím       

systému Bakaláři a informovat je o kontaktu na svého zástupce ve ŠR. Další možnost o navázání kontaktu a 

případné spolupráce je u SpMG, kde je zastoupen zvolený zákonný zástupce z každé třídy. 

b) Volba seminářů na příští rok pro žáky nižšího gymnázia: Letos si žáci poprvé volili semináře elektronicky 

prostřednictvím Google formulářů. ŠR navrhuje informovat příště rodiče žáků nižšího gymnázia (např. 

v Bakalářích) o tom, že probíhá výběr seminářů. 

c) Oslovení žáků prostřednictvím Studentského parlamentu MG (kontakt Lucie Vu, KIA). 

Ad 4) Zástupci zřizovatele Ing. Kotora a Mgr. Marek nabídli škole v případě potřeby svoji pomoc.  

Závěr: 

1) Oslovení ke spolupráci rodiče nezletilých žáků v systému Bakaláři (Mgr. O. Wintrová po domluvě s vedením 

školy), Studentský parlament MG (J. Široký) popř. využít další komunikační cesty. 

2) Na některé z dalších setkání školské rady pozvat v případě zájmu zástupce Studentského parlamentu MG. 

Zapsala: O. Wintrová 


